



## GEMEINNÜTZIGES ENGAGEMENT MEETS NETWORKING IN DER IT

Wir sind begeistert, Sie zum nächsten **ELEPHANTS** Stammtisch am 13. Februar in Düsseldorf einladen zu dürfen: Am **13. Februar 2025** treffen wir uns zu einem Stammtisch mit exklusiven Impulsvorträgen zum **Thema Sustainability**. Diskutieren Sie mit Entscheidern über die Chancen und zukunftsfähige Lösungen aus!

Nutzen Sie die Gelegenheit, von den Experten zu lernen, und sich in die Diskussion einzubringen. Neben den Impulsvorträgen bleibt viel Zeit zum Netzwerken und zum Erfahrungsaustausch auf C-Level.

## SUSTAINABILITY STAMMTISCH: TAUSCHEN SIE SICH MIT EXPERTEN ÜBER NACHHALTIGE CHANCEN UND ZUKUNFTSFÄHIGE LÖSUNGEN AUS!

### HIGHLIGHTS AUS DER AGENDA

18:00 Uhr WELCOME  
18:15 Uhr Impulsvorträge zum Thema Sustainability

- Christian Neuhaus, Gründer & CCO von FINVIA (Family Office | Verwaltung von 7 Mrd. €):  
**Welche Rolle spielen „Sustainability“ Kriterien bei der Auswahl von Investments am Kapitalmarkt?**
- Prof. Dr. Stefan Spinler, Lehrstuhl für Logistikmanagement (Stiftungslehrstuhl der Kühne-Stiftung),  
WHU - Otto Beisheim School of Management:  
**Managing Sustainability Trade-Offs in Global Supply Chains**

19:00 Uhr Networking mit Fingerfood und Drinks

Host: *WHU Sustainability Club & Young Elephants Club*



13. Februar 2025  
ab 18:00 Uhr



WHU Campus  
Erkrather Straße 224a  
40233 Düsseldorf



## CHARITABLE COMMITMENT MEETS NETWORKING IN IT

We are thrilled to invite you to the next **ELEPHANTS CLUB EVENT** on February 13 in Düsseldorf: On **February 13, 2025**, we will meet for a regulars' table with exclusive keynote speeches on the topic of **sustainability**. Discuss the opportunities and future-proof solutions with decision-makers!

Take the opportunity to learn from the experts and get involved in the discussion. In addition to the keynote speeches, there will be plenty of time for networking and exchanging experiences at C-level.

## SUSTAINABILITY ROUNDTABLE: EXCHANGE IDEAS WITH EXPERTS ABOUT SUSTAINABLE OPPORTUNITIES AND FUTURE-PROOF SOLUTIONS!

### HIGHLIGHTS FROM THE AGENDA

18:00 Uhr WELCOME  
18:15 Uhr Keynote speeches on the topic of sustainability

- Christian Neuhaus, Founder & CCO of FINVIA (Family Office | management of € 7 billion):  
**Do "Sustainability" criteria play a role for investors in the capital market when selecting investments?**
- Prof. Dr. Stefan Spinler, Chair of Logistics Management (Endowed Chair of the Kühne Foundation), WHU - Otto Beisheim School of Management:  
**Managing Sustainability Trade-Offs in Global Supply Chains**

19:00 Uhr Networking with finger food and drinks

Host: *WHU Sustainability Club & Young Elephants*



February 13, 2025  
from 18:00 Uhr



WHU Campus  
Erkrather Straße 224a  
40233 Düsseldorf